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W odpowiedzi na Pana interpelację z dnia 21.01.2019 r. w sprawie ustawienia znaku 
ograniczającego przejazd samochodów pow. 3,5 t przez mostek na ul. Kasprowicza w Mysłowicach 
uprzejmie informuję, że w roku bieżącym, z uwagi na ograniczone środki w budżecie miasta, 
nie planuje się opracowania projektu zmiany stałej organizacji ruchu w rejonie, o którym mowa 
w Pana interpelacji i jej wdrożenia. 

Jednocześnie należy zaznaczyć, że Dzielnica Ławki jest obszarem rozwojowym, na którym 
powstaje nowa zabudowa, głównie mieszkaniowa. Wszelkie wprowadzanie ograniczeń tonażowych 
w ww. rejonach wiąże się w konsekwencji z wydawaniem przez zarządcę dróg odstępstw 
od oznakowania B-18 (3,5t), związanych z koniecznością dojazdu do terenów budowy. Ponadto 
z uwagi na częściowo rolniczy charakter Dzielnicy Ławki, ograniczenia tonażowe dotyczyłyby także 
maszyn rolniczych dojeżdżających do pól, co w znacznym stopniu utrudniłoby prowadzenie 
działalności rolniczej www. rejonie miasta. 
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